
ЗВІТ ДЕПУТАТА МУКАЧІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 
 

БІДЗІЛІ ОЛЕКСАНДРА ВОЛОДИМИРОВИЧА 
 

за період з грудня 2021 року по грудень 2022 року 
 
 

Число, місяць, рік народження: 15 серпня 1986 року 
Місце народження: м. Мукачево, Закарпатської області 
Громадянство: громадянин України 
Освіта: вища 
Посада: директор 
Місце роботи: Мукачівське міське комунальне підприємство «Мукачівпастранс» 
Партійність: член політичної партії  «Команда Андрія Балоги» 
 
Виборчий округ №2 
 
 

До складу Мукачівської міської ради VIII скликання, мене було обрано у жовтні 2020 
року від політичної партії «Команда Андрія Балоги». 
           Пріоритетними напрямками моєї роботи є захист інтересів громади та виборців, 
виконання доручень виборців у межах депутатських повноважень, передбачених Законом 
України «Про статус депутатів місцевих рад». 

У своїй діяльності керуюсь Конституцією України, Законами України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», «Про статус депутатів місцевих рад», «Про звернення громадян», 
«Про доступ до публічної інформації», Регламентом Мукачівської міської ради та іншими 
нормативно-правовими актами, що визначають діяльність депутата міської ради. 

 
За звітній період: 

 
- взяв участь у 11 з 12 пленарних засідань міської ради, підтримував всі рішення та 

програми, що стосуються соціально-економічного розвитку, підтримки військових та 
силового блоку, підтримані програми житлово-комунального, освітнього розвитку; 

- провів всі засідання постійної комісії з питань бюджету та регламенту, проведена 
робота з вивчення та погодження питань, що були винесені на розгляд комісії, проектів 
програм соціально-економічного розвитку міста, підготовка питань бюджету, фінансів, 
які виносяться на розгляд ради; 

- провів 15 зустрічей з громадянами та трудовими колективами, на яких було обговорено 
нагальні проблеми мешканців громади та шляхи їх вирішення. Основними питаннями 
були надання громадянам грошової допомоги за програмою соціально-медичного 
захисту мукачівців на лікування, допомога внутрішньо-переміщеним особам, 
допомога, родинам військовослужбовців, компенсація витрат на проведення медичних 
оперативних втручань, вирішення потреб у зв’язку зі скрутним матеріальним 
становищем, питання благоустрою мікрорайонів міста та ремонту доріг; 

- було направлено 7 депутатських звернень до структурних підрозділів міської в 
залежності від компетенції; 

- допомагав у вирішенні житлово-комунальних питань мешканцям громади, зокрема 
сприяв у вирішенні проблем з покрівлею на багатоповерхових будинках (Митрополита 
Володимира, 4,10,14), благоустрою прилеглої до будинків території та заміні покриття 
на дитячих майданчиках (Університетська, 7Г, 7А, Росвигівська, 24)   

- ініціював питання щодо поточного ремонту доріг, благоустрою, влаштуванню 
автобусних зупинок; 

- сприяв отриманню матеріальної допомоги на лікування шістьом мешканцям громади; 



- вдалось допомогти чотирьом жителям громади, що опинились у важких життєвих 
обставинах за рахунок отримання матеріальної допомоги; 

- вирішував питання налагодження роботи громадського транспорту та автобусних 
маршрутів, зокрема за моєю ініціативою було змінено перевізника на маршруті №5 
через багаточисленні скарги,  відновлена робота маршруту №10, вирішив питання 
влаштування автобусної зупинки на вул. Фурманова; 

- працював в комісії з безпеки дорожнього руху; 
- з початку війни, як голова громадської організації «Ініціативна молодь Мукачева», 

організував отримання гуманітарної допомоги з Австрії та Швейцарії. Загалом було 
організовано більше 10 поїздок. Речі першої необхідності (їжа, теплі речі, гігієна, 
медикаменти, дитячі речі) були розподілені серед ВПО, котрі прибули у нашу громаду. 
Також вдалось відправити допомогу в інші регіони, зокрема в Харків, Суми, Миколаїв, 
Чернігів та інші. 

- співпрацював і продовжую працювати з волонтерами та організаціями, які займаються  
забезпеченням необхідними речами як військовослужбовців, так і наданням допомоги 
цивільним, котрі постраждали від війни;  

- брав участь у круглому столі з представниками громадських організацій щодо надання 
послуг комунальними установами людям з особливими потребами. 
 

 

На сьогодні є ряд невирішених питань і проблем жителів громади, які залишаються на 
контролі.  

Дякую за довіру та підтримку, і надалі всебічно сприятиму вирішенню проблем мешканців 
нашої громади.  

 
 
З повагою, 
Депутат Мукачівської міської ради 
Олександр Бідзіля 
 
«15» березня 2023 року. 

 

 
 
 

 


